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	November 27, 2014
	
	Le 27 novembre 2014

	
	
	

	Coram:  Abella, Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Rothstein et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

Lee Michael Wilson

Applicant

- and -

Superintendent of Motor Vehicles and Attorney General of British Columbia


Respondents
	
	ENTRE :

Lee Michael Wilson

Demandeur

- et -

Superintendent of Motor Vehicles et Procureur général de la Colombie-Britannique

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA041187, 2014 BCCA 202, dated May 30, 2014, is granted with costs in the cause.  The appeal will be heard with Richard James Goodwin et al. v. Superintendent of Motor Vehicles et al. (35864). 
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA041187, 2014 BCCA 202, daté du 30 mai 2014, est accueillie avec dépens selon l’issue de la cause.  Cet appel sera entendu avec Richard James Goodwin et autre c. Superintendent of Motor Vehicles et autres. (35864)
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